THREE KINGS DAY Dia de los Reyes Magos

WHAT IS IT? - ¿QUÉ ES?

Three Kings Day is a Christian holiday celebrated on the 5th and 6th of January in Spain and other Latin American countries. It celebrates when the three wise men followed a star to give gifts to the first manifestation of baby Jesus.

El Día de los Reyes Magos es una fiesta Cristiana que se celebra en los días 5 y 6 de enero en España y otros países latinoamericanos. Se celebra cuando los tres reyes magos siguieron una estrella para dar regalos a la primera manifestación de bebe Jesús.



CELEBRATING WITH FOOD

King's Cake is a pastry that is round with dried candy fruit on top to imitate a crown with gems. Traditionally, a small baby doll is hidden inside the cake to represent baby Jesus. This is done to symbolize how baby Jesus was hidden from Herod's troops. And the person who finds baby Jesus in their slice has to host a party for Candlemas in February.

CELEBRANDO CON COMIDA

Rosca de Reyes es un pastel redondo con dulces de frutos secos encima para imitar una corona con gemas. Tradicionalmente, un muñeco pequeño está escondido dentro del pastel para representar al bebe Jesús. Esto es para simbolizar cómo el niño Jesús fue escondido de las tropas de Herodes. Y la persona que encuentra el muñeco en su porción de pastel tiene que organizar una fiesta para el Día de la Candelaria en febrero.



THE NIGHT BEFORE

People who celebrate Three Kings Day receive the majority of their presents on that holiday rather than Christmas. On the night of the 5th, children put a wish list on top of their shoes for The Three Kings. They also leave out candy for the Kings and hay for their camels. When they wake up in the morning they see that the Kings and their camels ate the food and left them presents by their shoes.

LA NOCHE ANTES

Las personas que celebran el Día de los Reyes Magos reciben la mayoría de sus regalos en ese día festivo en lugar de la Navidad. En la noche del 5, los niños ponen una lista de deseos encima de sus zapatos para los Reyes Magos. También dejan dulces para los Reyes y heno para sus camellos. Cuando los niños se despiertan por la mañana ven que los Reyes y sus camellos comieron la comida y les dejaron regalos junto a los zapatos.





Sources: